
  
 
 
SPF Seniorerna Lidköping 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen 
 
Dag: Måndagen den 11 december 2017 
Tid: Kl 09.00-11.20 
Plats: Wennerbergsgården 
 
Närvarande:  
Karl-Evert Andersson, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Ragnhild Bergman 
Svante Johnsson 
Karlolof Fernow 
Lisbeth Nyström 
Birgitta Lindh Breman 
Åke Nordström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte. Särskilt 
Birgitta och Åke. 
 
2. Godkännande av föredragningslistan 
Dagordningen för mötet godkänns.  
 
3. Rapport från KPR 
Birgitta rapporterar från möten med KPR och dess AU (arbetsutskott). KPR har 
fyra möten per år och AU träffas 9 gånger per år. KPR är en informationskanal 
mellan Vård & Omsorg och pensionärsföreningarna, där deltagarna har rätt att 
yttra sig i frågor som rör pensionärer. Dessa möten är mycket intressanta och ger 
en mängd information till deltagarna, men det finns en svårighet att nå ut till SFP:s 
medlemmar.  
Birgitta kommer i fortsättningen att skicka sina rapporter till hela styrelsen samt 
kort spalta upp ärendelistan och skicka över till Svante för att lägga ut på 
hemsidan med eventuell vidarekoppling till kommunens hemsida för protokoll. 
 
Under året har följande information lämnats: 
- Det har inrättat en SAS (socialt ansvarig samordnare) som tar hand om Lex 
Sarah-anmälningar. 
- Maten är en stor fråga, information från dietist.  
- GPS och annan digital utrustning används för dementa som bor hemma.  
- Trygghetskamera finns hos personer som har nattpatruller som tittar till dom. 



- Matkasseprojektet – typ Linas matkasse. Kassen innehåller matvaror för tre 
måltider per vecka och recept finns med. De som prövat tycker det verkar bra.  
- Brukarundersökning sker 2 ggr per år med ett antal frågor från Socialstyrelsen 
inom särskilt boende och inom hemvård. Lidköping ligger alltid väldigt bra till.  
- Befolkningsprognoser – fram till 2030 sker en 40% ökning av 80 år och äldre. 
- Anhörigstöd – det finns mycket information att få inom demensvård.  
- Ny bestämmelse från VGR om utskrivning från sjukhus. Tidigare 5 dagar för 
vårdplanering nu ändrat till 3 dagar inklusive helger. Startar 1/9 2018. Ställer krav 
på korttidsboenden och organisationen i stort. 
- Det har hållits en konferens om Läkemedel och fallskador, PRO, SPF och 
Apoteksbolaget höll i konferensen.  
- Kommunen har numera tre olika typer av boende: trygghetsboende, särskilt 
boende och demensboende. 
 
Styrelsen kommer att hålla ett förlängt styrelsemöte framöver för att diskutera hur 
frågor som tas upp inom KPR kan göras mer tillgängliga. 

 
4. Medlemsutveckling 2017  
Åke informerar om medlemsutvecklingen under 2017. Vid årets början hade vi 
1.109 medlemmar. Idag har vi 1.122, d v s en ökning med 13 medlemmar. 
 
Styrelsen beslutar ha ett informationsmöte för nya medlemmar den 10 april 2018, 
kl 18.00 på Wennerbergsgården. 
 
En nyinflyttad medlem hade ett hedersmedlemskap i sin förra förening och undrar 
om detta kan flyttas med till SPF Lidköping. 
Styrelsens beslut:  
Inom SPF Lidköping finns inget hedersmedlemskap i och det kommer inte att 
införas något sådant.  
Karl-Evert informerar medlemmen om beslutet. 
 
Den Informationsbroschyr som styrelsen tog fram i höstas kommer att redigeras 
inför varje år och därefter tryckas upp i lämplig upplaga för att bl a användas vid 
utskick till nya medlemmar.  
 
5. Genomgång av 2018 års verksamhet 

 Månadsmöten etc 
- Månadsmöte 18 januari blir det film – Kerstin lämnar förslag på film 
- Årsmötet hålls den 22 februari 2018 
- Månadsmöten mars och april och maj – ännu inga program klara, men vid ett 

tillfälle blir det mannekänguppvisning 
- Karl-Evert kontaktar Berit Wiksberg om mannekänguppvisningen 
- Sommaravslutning som tidigare på Närebo 
- Styrelsen ska ha Planeringsmöte för höstens program 
- Träff med nya medlemmar 
- Månadsmöten september, oktober, november, december. 
- Försök att få Eva Eriksson till årsmötet – Karl-Evert tar kontakt. 
- Låt inte lura dig – informationsföreläsningar har skett 20 ggr under 2017. 

Styrelsen diskuterar eventuell fortsättning under 2018 på styrelsemötet i 
februari. 

- Trygghetsringningen – ännu ingen ansvarig utsedd.  



- Vattengympan 10 ggr per termin – start sker i mitten av januari (kostnad 300 kr 
+ inträde i Badhuset).  

- Annonsering i NLT – ska vi fortsätta med detta eller hänvisa till hemsidan. 
Använda Föreningsklubban istället för särskilt annons. 

Denna fråga tas upp på årsmötet. 
- Veteranvetartävlingen – Björn Ekblom och Maj Sandgren försöker få till ett lag 

till 2018 – Maj Sandgren är ansvarig.  
Denna fråga tas upp på årsmötet. 
 
Årsredovisningen 
Inför årsmötet i februari kommer Karl-Evert att be alla inblandade verksamhets-
ledare att komma in med redovisning för sina respektive områden. Utifrån 
underlaget skriver Karl-Evert och Lisbeth samman årsredovisningen för 2017. 
 
Seniorträningen 
Seniorträningen föreslås att slås samman till endast två grupper. Det egna 
framtagna kortet på 75 kr vill Friskis & Svettis att vi tar bort. Administrationen runt 
detta blir för stor.  
 
Mattcurlingen 
Mattcurlingen har inte fått önskat genomslag så här långt. Det har varit max fem 
spelare i snitt under hösten. Karl-Evert kommer att hålla ett nytt möte med de 
inblandade för att lägga upp 2018 års arbete. 
Intresset från pensionärsföreningarna är mycket lågt. Ett förslag som har 
diskuterats är att få SeniorCenter att bjuda in mötesplatserna att komma och spela 
gratis en gång vår och höst. 
Däremot har andra – företag, föreningar, familjer – varit intresserade att spela. Det 
finns också ett fortsatt intresse för 2018. 

 
 
6.  Rapporter 
- Karl-Evert 
Till 80+ mötet den 18 december kl 17.00 är 146 medlemmar anmälda. Det bjuds på 
gröt och smörgås, kaffe och pepparkaka, julmusik av Arne Nathansson och Göte 
Johansson, museichefen berättar om utställningen om julraditioner och så kommer 
Lucia med tärnor.  
 
Julblomma till 90+ medlemmarna delas ut av styrelsen. Blommorna hämtas på 
Liden mellan den 14 och 21 december. Styrelsemedlemmarna har ca 9 personer 
var att lämna ut blomman till. 
 
- Lennart 
Lennart går igenom ekonomin per dagens datum och den följer budget. Finns ett 
beräknat överskott på ca 20.000 kr,. 
 
Lennart har tagit fram ett budgetförslag för 2019, som kommer att diskuteras på 
styrelsemötet den 12 februari. 
 
- Karlolof 
På Wennerbergsgården sker städningen numera på fredagar.   
 



- Ragnhild 
Nya medlemmar i resekommittén är Gunnel och Johny Thim och Birgitta Tollmar. 
Ragnhild skickar över information om upplägg av resor.  
Styrelsen tar upp diskussion vid nästa möte om vem som är ansvarig i styrelsen 
för resor. 
Karl-Evert kontaktar Thims för att gå igenom hur researrangemangen går till. 
 
- Kerstin 
25 januari startar Café 15 för 2018. 
 
- Svante 
SPF distriktet Länsavdelningen har varit och fotat på en bridgetävling. 
Annonser från Smart Senior sitter uppe på Wennerbergsgården. Karlolof 
undersöker med distriktet om det kommer därifrån. 
Information har skickats till medlemmar med e-post om Smart ID – spärrtjänst som 
är gratis om någon knycker vår identitet.  

 
Övrigt: 
Boulebanan ska läggas ner – tas upp till årsmötet. 
Nästa styrelsemöte: 12 februari kl 09.00 

 
8. Avslutning 
Ordföranden tackar deltagarna och mötet avslutas med jullunch på 
Sockerfabriken. 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
Lisbeth Nyström Karl-Evert Andersson 
Sekreterare  Ordförande 


